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جلاییپورفعالسیاسیاصلاحطلب:

بخشی در حاکمیت بیشتر دنبال »هدایت« 
مردم است نه »جلب رضایت« آنها!

سرویس سیاسی- حمیدرضا جلایی پور فعال 
سیاسی اصلاح طلب ، در واکنش یه هشدارهای آقایان 
لاریجانی و حداد عادل درباره حوادث اخیر و وضعیت 
حکمرانی و نحوه مدیریت اجرایی در کشــور گفت: 
پاسخ روشن است. کشور یک ماه با وضعیت اعتراضی 
روبرو بود. رســانه های جهانی اعتراضات ایران را زیر 
ذره بین گرفتند. در حالی که برخی منتظر زمستان اروپا 

بودند ولی کشور ایران را "پاییزی" کردند.
وی افــزود:  برجام روی هوا بوده و تورم جانکاه 
ادامه دارد. نظام سیاســی، پاسخ درخوری به مطالبات 
مردم نمی دهد. با مشکل اینترنت مشکلات اقتصادی 
مردم بیشتر می شود. یکی از نقاط حفاظت شده تهران، 
یعنی زندان اوین آتش می گیرد. خلاصه وضع چندان 
خوب نیســت که اصول گرایان میانه رو هم مثل علی 
لاریجانی نگرانند.جلایی پور با اشــاره به حذف اکثر 
نامزدها در انتخابات گفت: مشــارکت پایین به دلیل 
خطای راهبــردی تندروهای بلوک قدرت، حاکمیت 
را بی ســپر کرد. تا جایی که امروز بخشی از معترضان 
در برابر اصل نظام شعار می دهند.وی تصریح کرد: در 
بیست و  پنج ســال گذشته هرچه جمهوری اسلامی 
را تنگ تر کردند جامعه اعتراضی تر شــد و هرچه این 
تصلب ادامه یابد، وضع بدتر می شود. همچنان بخش 
گسترده ای از جامعه خواستار حاکمیت قانون و رعایت 
حقوق برابر شهروندی است. بخشی از حاکمیت هم 
دنبال گشــت ارشاد است. در این جریان میانه روهایی 
مثل علی لاریجانی کمی تاثیر دارند ولی هســته اصلی 
قدرت باید در برابر مطالبات مردم انعطاف نشان دهد 
که فعلا خبری نیســت. جلایی پور درباره شکاف بین 
مردم و حاکمیت و راهکارهای ترمیم آن گفت: شکاف 
دولــت و ملت قابل توجه اســت. الان پانزده درصد 
جامعــه طرفدار حاکمیت  و پانزده درصد هم معترض 
جدی هستند. هفتاد درصد هم جمعیت خاموش اند. 
راه حل روشــن است. راه حل این است؛ همدردی با 
مــردم معترض، امضای برجام، تجدیدنظر در نظارت 
استصوابی، برگزاری انتخابات با مشارکت حداکثری، 
آزادی زندانیان سیاســی، شکستن انحصار رسانه  ای 
صداوســیما، جمع کردن دادگاه هایی که منتقدان را له 
می کنند. جلایی پور گفت: تندروها بیست  و  پنج سال 

تیشه به همه چیز زده اند. نخبگان فکری را به مهاجرت 
فرســتادند و می فرســتند، زندگی نخبگان موجود را 
ناامــن کردند و زیر متوســطان را ارتقا دادند، حتی به 
رئیس جمهورهای قبلی رحم نکردند. متاسفانه راه را 
برای مصی ها و اسماعیلیون  وابسته به فرقه رجوی باز 
کردند. آن تندروی هتاک اصولگرا آمد به فوتبالیست ها 
ناســزا گفت. وزیر ارشــاد آمد و زندگی هنرمندان را 
تهدید کرد و وزیر ارتباطات آمد اینترنت را قطع کرد. 
رئیســی هم نگاه کرد! تــا جایی که الان یک جمعیت 
معترض خیابانی از جوانان، زنان و دختران درســت 
کردند.  جلایی پور در پاســخ به این ســوال که آقای 
اژه ای اخیر فراخوان گفت وگو را مطرح کردند تحلیل 
شما از این فراخوان چیست چه ابزارهایی برای انجام 
این گفت وگو لازم است و اینکه چقدر می توان امیدوار 
بود که این گفت وگو به نتیجه برسد، گفت: این فراخوان 
خوب است ولی برخی منتقدانی که دلسوزانه اوضاع 

را نقد می کردند در زندان هســتند. لذا این اقدامات با 
حرف های آقای اژه ای سازگار نیست.

وی در پاســخ بــه این ســوال که بــرای انجام 
گفت وگــوی ملی جناح های سیاســی و احزاب چه 
کارهایی می توانند انجام دهند و حاکمیت چه رفتاری 
باید در پیش بگیرد تا انجام این طرح عملی شود؟  گفت: 
بخشــی در حاکمیت متاســفانه به حرف کارشناسان 
گوش نمی کند. این بخش بیشتر دنبال "هدایت" مردم 

است و دنبال جلب رضایت مردم نیست. 
جلایی پــور افزود: حاکمیت ایــران در جنبش 
دانشجویی ۷۸، در جنبش سبز ۸۸، در جنبش مالباختگان 
۹۶، در جنبش بنزین ۹۸ و در جنبش اعتراضی مهســا 
امینی در ۱۴۰۱ درس نگرفت. متاسفانه به نظر می رسد 
که برخی  در حاکمیت قصد دارند شــرایط جامعه را 
"انقلابی" کنند. متاســفانه به نظر می رســد برخی در 

حاکمیت ما مخالف اصلاحات هستند.

سرویس سیاســی- رییس مجلس شورای 
اســلامی در نامه ای به رییس جمهــوری بر لزوم 
پرداخت حقوق ورودی واردات گوشی های همراه 
ساخته شده خارجی بالای ۶۰۰ دلار به خزانه قبل از 
هزینه کرد در محل مورد نظر در بودجه سال جاری 

تاکید کرد.
محمــد باقر قالیباف رییس مجلس شــورای 
اســلامی در نامه ای به رییــس جمهوری یک ماده 
از  آیین نامــه اجرایــی بند )ن( تبصــره )۷( قانون 
بودجه ســال ۱۴۰۱ کل کشــور موضوع حمایت 
از تولید گوشــی های هوشــمند داخلی و صنعت 
ریزالکترونیک )میکروالکترونیک( را مغایر با قانون 

اعلام کرد که متن این نامه به شرح زیر است:
بازگشــت به رونوشــت تصویب نامه هیات 
محترم وزیران به شــماره ۱۰۷۴۷۹/ ت ۵۹۹۱۱۷ ه، 
مورخ ۱۹/۰۶/۱۴۰۱ موضوع »آیین نامه اجرایی بند 
)ن( تبصره )۷( ماده واحده قانون بودجه سال ۱۴۰۱ 
کل کشور«. متعاقب بررسی ها و اعلام نظر مقدماتی 
»هیات بررســی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین« 
و مســتندا به صدر ماده واحده و تبصره ۴ الحاقی به 
»قانون نحوه  اجرای اصول ۸۵ و ۱۳۸ قانون اساسی 
جمهوری اسلامی ایران و اصلاحات بعدی« و ماده 
۱۰ آیین نامــه اجرایی آن، مراتب متضمن اعلام نظر 
قطعی جهت اقدام لازم در مهلت مقرر قانونی و اعلام 
نتیجه به اینجانب ابلاغ می گردد. بدیهی است پس از 
انقضــای یک هفته مهلت مقرر در قانون، آن بخش 
از مصوبه مورد ایراد قرار گرفته اســت، ملغی الاثر 

خواهد بود.
براساس بند )ن( تبصره )۷( قانون بودجه سال 
۱۴۰۱ درآمــد مذکور در این بند به حســاب خزانه 
واریز می شود و سپس برای هزینه کرد طبق این بند 

اختصاص می یابد. بنابراین، ماده )۲( مصوبه که بدون 
اشاره به لزوم واریز حقوق ورودی به حساب خزانه، 

حکم به مصرف آن داده است، مغایر قانون است.«
طبــق بند )ن( تبصره ۷ قانــون بودجه ۱۴۰۱، 
حقوق ورودی واردات گوشــی های همراه ساخته 
شده خارجی بالای ششصد)۶۰۰( دلار برابر دوازده 
درصد)۱۲%( تعیین می گردد. کل منابع حاصل پس 
از واریز به ردیف درآمدی شماره ۱۱۰۴۱۰ جدول ۵ 
این قانون به وزارت صنعت، معدن و تجارت)صندوق 
حمایت از تحقیقات و توســعه صنایع پیشــرفته( 
به منظور حمایت از تولید گوشــی های هوشــمند 
داخلی و صنعت ریزالکترونیک )میکروالکترونیک( 
اختصاص می یابد. آیین نامه اجرائی این بند توسط 
وزارت ارتباطــات و فناوری اطلاعات با همکاری 
وزارت صنعت، معدن و تجارت و ســازمان برنامه 
و بودجه کشــور تهیه و بــه تصویب هیأت وزیران 

می  رسد.
آیین نامه اجرایــی مربوط به موضوع حقوق 
ورودی واردات گوشــی های همراه ســاخته شده 
خارجی بالای ۶۰۰ دلار در ۱۹ شــهریور توســط 
معاون اول رییس جمهوری ابلاغ شــد که حالا ماده 
۲ آن با ایراد قانونی مواجه شــده اســت. طبق ماده 
۲ ایــن آیین نامه، منابع آیین نامــه از حقوق ورودی 
واردات گوشــی های همراه ساخته شده خارجی 
بالای ۶۰۰ دلار تامیــن و ۱۰۰ درصد منابع مذکور 
به منظور حمایت از تولید گوشــی های هوشــمند 
داخلی و صنعت ریزالکترونیک )میکروالکترونیک( 
به منظور افزایش سرمایه صندوق اختصاص یافته 
و مطابق این آیین نامه مصرف می شــود. براســاس 
تعاریف مندرج در این آیین نامه، منظور از صندوق، 
شرکت مادرتخصصی صندوق حمایت از تحقیقات 

و توسعه صنایع پیشرفته )صحت( است.«

سرویس سیاسی- یــک عضو کمیسیون انرژی 
مجلس شــورای اسلامی گفت: وزیر صمت در زمان 
رای اعتماد به مجلس قول داد ظرف ۶ ماه وضعیت بازار 
خودرو را ساماندهی کند اما این اتفاق نیفتاد و مجلس 
برای پاســخگویی به مطالبه مردم بایــد از ابزارهای 

نظارتی خود استفاده کند.
احمد مرادی با اشــاره به اعلام وصول استیضاح 
وزیر صنعــت، معدن و تجارت در مجلس، بیان کرد: 
بنده به عنوان یکی از افرادی که استیضاح وزیر صمت 
را امضا کرده ام باید بگویم که استیضاح، سوال و تذکر 
حق نمایندگان مجلس است اما معمولا قبل از استیضاح 

رایزنی هایی صورت گرفته و جلساتی برگزار می شود 
تا مســائل و مشکلات مربوطه مطرح شده و شخص 
وزیر باید قادر باشــد تا به این ســوالات و اشکالات 

موجود پاسخ دهد.
وی در ادامــه اظهار کرد: هیچ نماینده ای به دنبال 
خواســته های شخصی برای امضای یک استیضاح یا 
ســوال نیست ولی متاســفانه زمانی که وزرا پایبند به 
شعارها و وعده هایی که در زمان رای اعتماد به مجلس 
می دهند، نیستند مجلس باید از ابزارهای نظارتی خود 
استفاده کند. نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای 
اســلامی، تصریح کرد: یکی از مطالبات جدی مردم و 

مجلس ساماندهی بازار خودرو است و شخص وزیر 
در زمــان رای اعتماد به مجلس قول داد تا ظرف ۶ ماه 
این صنعت را ساماندهی کند اما این اتفاق نیفتاده است. 
از نظر بنده همین یک مورد برای طرح اســتیضاح از 
وزیر کافی است. موارد متعدد دیگری نیز وجود دارد.

مرادی در پایان با بیان اینکه تعدادی از نمایندگان 
نیز از عدم توجه به صنایع و زیر مجموعه های آنها گله 
مند هستند، گفت: در نهایت استیضاح وزیر صمت در 
مجلس اعلام وصول شــد و منتظر هستیم تا شخص 
وزیر در مجلس حاضر شده و توضیحات خود را ارائه 

کند.

فعال سیاسی اصلاح طلب گفت:  تندروهای حاکم بیست و  پنج سال تیشه به همه چیز زده اند. نخبگان فکری را به مهاجرت فرستادند و می فرستند، حتی به 
رئیس جمهورهای قبلی رحم نکردند. متاسفانه راه را برای مصی ها و اسماعیلیون وابسته به فرقه رجوی باز کردند.

جامعه خواستار حاکمیت قانون و رعایت حقوق برابر شهروندی است/ بخشی در حاکمیت بیشتر دنبال »هدایت« مردم است نه »جلب رضایت« آنها

ســرویس سیاسی- ســخنگوی 
کمیســیون فرهنگی مجلــس از احتمال 
خرید یک نرم افــزار خارجی برای تامین 
نیاز مردم در صورت عدم توسعه و تقویت 
نرم افزارهای داخلی در زمان مقرر خبر داد.

احمد راســتینه عضو و ســخنگوی 
کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
در رابطه با محدودیت های اخیر ایجاد شده 
در حــوزه اینترنت و مشــکلاتی که برای 
کســب و کارهای اینترنتی ایجاد شــده و 
لزوم رفع این محدودیت ها، گفت: اینترنت 
امروز به عنوان یک شبکه جهانی ظرفیت های زیادی را برای توسعه کسب و کارها، 
اقتصاد دیجیتال و فعالیت های مجازی فراهم کرده است، این ظرفیت قطعا در کشور 
ما هم باید مورد توجه قرار گیرد همانطور که تا الان مورد اســتفاده و بهره برداری 
بوده اســت. متاسفانه یک سری دروغ پردازی های بزرگ در بستر فضای مجازی 
اغتشاشاتی را شکل داد که این ظرفیت متاسفانه به خاطر دروغ پردازی های رسانه ای 
و موج سواری که جریان بیگانه به ویژه سازمان منافقین روی آن انجام داد، هزینه های 
امنیتی ســنگینی را برای کشــور تراشید که به لطف خدا و با هوشیاری، حضور و 

بصیرت مردم این موضوع مدیریت شد.
نماینده مردم شهرکرد در ادامه اظهار داشت: امروز ما باید دو اقدام را در دستور 
کار داشــته باشیم و این مساله را در کمیسیون با وزیر ارتباطات هم مطرح و تاکید 
کردیم. نخست اینکه همه ما به دنبال ضابطه مند و قانونی کردن فضای مجازی هستیم 

و مساله دوم تعریف و تعیین سطوح دسترسی است.
راستینه خاطرنشان کرد: در تمام دنیا سطوح دسترسی تعریف شده است، من 
فکر می کنم هیچ کس نمی پذیرد که اگر کســی کار بازرگانی و تجارت بین المللی 
انجام می دهد، سطح دسترسی اش به فضای مجازی و اینترنت محدود باشد. حتما 
آن فردی که تجارت بین المللی انجام می دهد، نیاز دارد که سطح دسترسی مشخصی 
برای مبادلات تجاری در اختیارش قرار گیرد. همینطور استاد دانشگاهی که باید از 
ظرفیت های کتابخانه های دیجیتال سراسر دنیا، پژوهشکده ها و وبگاه های آماری 

در دنیا استفاده کند، نمی توانیم سطح دسترسی اش را محدود کنیم.
وی تصریح کرد: اما دانش آموزی که نیازمند این سطح از دسترسی نیست و 
به یک ســری از داده ها در ســطح ملی نیاز دارد، خب سطح دسترسی برای دانش 

آموز باید مشخص باشد.
 ســخنگوی کمیسیون فرهنگی در ادامه عنوان کرد: در نتیجه امروز دو اقدام 
باید در دستور کار قرار گیرد؛ نخست اینکه وزارت ارتباطات باید به سرعت برای 
تقویت و توسعه ظرفیت پلتفرم های داخلی برای حل مشکل تجارت داخل کشور 
اقدام کند، نباید کسب و کارهای داخل کشور ما آسیب ببیند و خیلی از پلتفرم های 
داخلی ظرفیت جایگزینی دارند. همچنین برای توسعه تجارت بین الملل و استفاده 
از ظرفیت  اینترنت جهانی هم وزارت ارتباطات باید ســریعا تدبیری بیاندیشد که 
همزمان که از ظرفیت اینترنت جهانی بهره مند می شویم؛ بتوانیم با یک قانون و یک 
نظام نامه مشــخص، آسیب ها و مشکلاتی هم که در فضای مجازی وجود دارد را 

کنترل کنیم.
راســتینه در پاسخ به این سوال که »تاکید رهبری همواره بر حضور فعال در 
عرصه جنگ نرم و جهاد تببین اســت، اما جهاد تبیین بدون دسترسی به یوتیوب 
و توییتر و برخی شبکه ها برای تولید محتوا و ارتباط با مخاطبان جهانی امکانپذیر 
نیست. چطور می توانیم در دیپلماسی عمومی و جنگ نرم و رسانه ای موفق باشیم 
وقتی کاربر ایرانی از حضور بدون مانع در این شــبکه ها محروم باشــد؟«، گفت: 
موضوع مورد اشاره شما کاملا نکته درستی است، ببینید جهاد تببین ضرورت امروز 
است که هم در عرصه داخلی و هم در عرصه بین المللی باید مورد توجه قرار گیرد. 
دو اقدامی که اشاره کردم نخست قانونمند و ضابطه مند شدن فضای مجازی بود 
و دوم تعریف و تعیین سطوح دسترسی به خاطر این بود که ما بتوانیم از ظرفیت 

اندیشمندان و نخبگان مان در عرصه جهاد تبیین به درستی بهره مند شویم. 
وی ادامه داد: کسی که قرار است در عرصه بین المللی با نخبگان، روشنفکران و 
در یک دیپلماسی عمومی با توده های جهانی برای تبیین مبانی انقلاب، ظرفیت های 
درون کشــور، ســبک زندگی ایران- اسلامی و ظرفیت های علمی و پژوهشی ما 
صحبت کند، حتما باید نخبه باشد. اینکه ما بگوییم سطح دسترسی برای همه آحاد 
جامعه یکسان باشد تا جهاد تببین اتفاق بیفتد این مطلب غلطی است. اما ما حتما باید 
در یک بستر مناسب فضا را برای نخبگان و ظرفیت هایی که می توانند در دیپلماسی 

بین المللی و جهاد تبیین در عرصه جهانی به کمک بیایند، فراهم کنیم.
ســخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس در پاســخ به این مساله که »مردم در 
اســتفاده از نرم افزارهای داخلی با دو مساله مواجه هستند؛ اول ضعف های فنی و 
زیرساختی این نرم افزارها و مساله دوم نگرانی شهروندان نسبت به امنیت اطلاعات 
و رصد این فضای داخلی است«، ابراز داشت: من می خواهم به مردم اطمینان دهم 
که براســاس همین قانون موجود یعنی قانون مجازات اسلامی که در سال ۱۳۸۸ 
تصویب شــد، هرگونه دسترسی به داده ها و اطلاعات شخصی افراد جرم است و 
حتما بر اساس قانون با کسانی که در این خصوص ورود غیر مجاز داشته باشند، 
برخورد جدی خواهد شد. لذا مردم از این جهت باید به دستگاه ها و سیستم های 
داخلــی کشــور اطمینان کنند. وی ادامه داد: ما هــم به عنوان مجلس حتما اجازه 
نمی دهیم که داده ها و اطلاعات اشخاص در حریم خصوصی مورد دست اندازی 
برخی سودجویان قرار گیرد و حتما باز هم تاکید می کنم قانونی نیاز است تدوین 

شود، البته قانون موجود هم این ظرفیت را دارد.
راســتینه خاطرنشان کرد: حتی سیســتم های اطلاعاتی هم براساس قانون 
نمی توانند بدون طی مراحل قانونی که بســیار ســخت است تا اذن ورود به حریم 
خصوصی افراد را داشــته باشند، نسبت به چنین موضوعی اقدام کنند. این قانون 
کشور ما است و حتما براساس قانون مجازات اسلامی با این افراد برخورد خواهد 
شــد، لذا مردم باید اطمینان کنند. وی ادامه داد: از ســوی دیگر این سوال است که 
چطور ما تمام اطلاعات و داده هایمان در اختیار ســرورهای بیگانه، شبکه موساد، 
سیا و ... قرار می گیرد و این شبکه های جاسوسی دنیا همه ظرفیت های اطلاعاتی 
ما را در اختیار دارند، بعد آیا ما واقعاً نســبت به آن ها باید بگوییم احســاس بهتری 
نسبت به دستگاه های امنیتی داخل کشور داریم؟ این دیگر خیلی بد است.  نماینده 
مردم شــهرکرد تصریح کرد: حتما مردم می دانند دستگاه های امنیتی داخل کشور 
امنیت ایران عزیز را در تمام پهنه ایران فراهم کردند، ما یک کشور مقتدر در عرصه 
بین المللی در برقراری نظم و امنیت هستیم. در نتیجه من فکر می کنم باید براساس 

قانونی که وجود دارد، مردم نسبت به این امر اعتماد داشته باشند.
سخنگوی کمیســیون فرهنگی در پایان با طرح احتمال خرید یک نرم افزار 
غیرایرانی، گفت: اگر پلتفرم های داخلی نتوانند ظرفیت لازم را برای مراودات لازم 
برای مردم فراهم کنند ما در کمیسیون هم مطرح کردیم و با وزیر صحبت کردیم که 
اگر در فرصتی که به پلتفرم های داخلی برای رفع معایب و ارتقاء بستر ها داده شده 
نتوانند اقدامات لازم را انجام دهند؛ این احتمال وجود دارد که به سمت خرید یک 

پلتفرم قوی خارجی، حرکت کنیم.

راستینهسخنگویکمیسیونفرهنگیمجلسمطرحکرد؛
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ایرنا نوشت : یک دانش آموز پسر مقطع متوسطه اول دبیرستان سوم شعبان 
کرج روز  شنبه پس از انتقال از مدرسه به یکی از مراکز درمانی کرج با وجود تلاش 
پرسنل اورژانس درگذشــت. احمد مهدوی رئیس مرکز فوریت های پزشکی 
استان البرز ضمن تایید فوت این دانش آموز اظهار داشت: ساعت ۷:۳۰صبح طی 
تماس با این مرکز مبنی بر درخواست امداد و کمک درمانی همکاران اورژانس 
به مدرســه ســوم شعبان اعزام شدند. وی افزود: با توجه به اینکه مریض بدحال 
بود بعد از معاینه اولیه احیا شروع و در حین احیا به بیمارستان شهید مدنی منتقل 
می شود. وی بیان داشت: متاسفانه عملیات احیا بر روی بیمار موثر واقع نشده و 
بیمار فوت می کند. رییس آموزش و پرورش ناحیه سه کرج نیز گفت: جزییات 
پزشکی فوت این دانش آموز کرجی که در مقطع متوسطه اول تحصیل می کرده 

در دست بررسی است. 

 ســردار تنگســیری گفت در مدت یک ســال و نیم درگیری مســتقیم با 
آمریکایی ها توانستیم بیش از ۵۲ نفر تلفات بگیریم و در مقابل، ما ۹ شهید دادیم. 
سردار دریادار »علیرضا تنگسیری« فرمانده نیروی دریایی سپاه درباره اقدامات این 
نیرو برای تأمین امنیت کشورمان اظهار داشت: آمریکایی ها در برابر کار هایی که 
انجام می دهیم، ضد آن را انجام می دهند؛ لذا ما هم باید تجهیزات جدیدی از جمله 
حمله از فاصله دور آن هم با دقت بالاتر، افزایش سرعت و رادارگریزی بیشتر را 
بکار بگیریم. دریادار تنگسیری افزود: بر همین اساس، شناور هایی که بعد از دفاع 
مقدس ساختیم، مانند شناور کلاس ذوالفقار، موشک های دریایی بر روی آن ها 
نصب کردیم و سرعت شــان را هم افزایش دادیم؛ یعنی از ۵۵ نات به ۷۵ نات و 
سپس به ۹۰ نات رساندیم و سعی می کنیم که در آینده سرعت این شناور ها را از 
۹۰ نات هم افزایش دهیم؛ این  در حالی است که سرعت سریع ترین شناور های 

دریایی آمریکا در این کلاس، ۳۵ نات است.

حسینعلی شهریاری رئیس کمیسیون بهداشت مجلس با انتقاد از نبود عزم 
و اراده جدی برای رفع مشــکل کمبود دارو تأکید کرد در حال حاضر کودکان و 
افراد مســن در معرض آنفلوآنزا و سرماخوردگی قرار دارند و این بیماری ها در 
حال افزایش اســت اما با کمبود سرم و آنتی بیوتیک به ویژه برای کودکان در ۳۰ 

استان کشور روبرو هستیم.

رئیس مجمع عالی بسیج خراسان رضوی گفت: امروز جمهوری اسلامی 
ایران در جایگاهی قرار گرفته که برای دشــمن غیر قابل تحمل شده و لذا سعی 
دارند با هر ترفندی حرکت پیشرونده کشور را متوقف کنند. سید احسان قاضی 
زاده هاشمی، رییس مجمع عالی بسیج خراسان رضوی در پانزدهمین اجلاسیه 
مجمع عالی بسیج تربت حیدریه اظهار کرد: امروز جمهوری اسلامی در جایگاهی 
در دنیا قرار دارد که برای. دشــمن غیر قابل تحمل شــده و این در حالی است که 
برخی ها دایم می گویند چرا میگویید دشمن و همه را دوست خود نمی دانیم. وی 
تصریح کرد: ما انقلاب کردیم که مســتقل و کشوری داشته باشیم که زیر سلطه 
اســتعمارگران و مستکبران نباشد، در افغانستان چندین هزار نیروی امریکایی و 
ناتو حدود ۲۰ سال حضور نظامی داشتند و این در حالی است که مابعد از پیروی 

انقلاب هیچ نیروی نظامی و یا پایگاه نظامی خارجی نداشتیم.

محمود عباس زاده، عضو کمیسیون امنیت ملی در واکنش به اظهارات یک 
مقام روسی که سخت تر شدن تحریم ها علیه ایران را خبر خوبی دانسته بود، گفت: 
بالاخره دنیا فقط امریکا و بلوک غرب نیست. روس ها هم در هر کشوری که منطقه 
فراغی پیدا کنند، سرمایه گذاری می کنند. کمااینکه ما هم همینطور هستیم، جایی 
که مناســب باشد، ما هم سرمایه گذاری و بر اساس منافع ملی خودمان شرکایی 
را انتخاب می کنیم. بالاخره وقتی یک کشــور راضی اســت که در یک امری با ما 
همکاری و مشــارکت کند و منافع ما را به رسمیت بشناسد، با آن ها کار می کنیم؛ 
بنابراین به باور من این اظهارات روس ها چندان بی ربط و بی جا و به ضرر ما نیست. 

علیرضا شــاه میرزایی معاون وزیر صمت گفت: »تجارت الکترونیکی« و 
کســب وکار مجازی در کشور، حداقل ۱۳۰۰ هزار میلیارد تومان در سال فروش 
دارد و صد ها زیرشاخه دارد و کسب وکار هایی که در اینستاگرام بودند، کمتر از 

۳ درصد این عدد بودند.

محمدعلی زلفی گل وزیر علوم درباره ایجاد دفتر تعامل نیروهای مســلح 
در دانشگاه ها گفت: این مورد تازه ای نیست و قبلا هم وجود داشته است. قرار 
است یک کارشناس اداری که استخدام ستاد کل نیروهای مسلح باشد، در دانشگاه 
حضور یابد و تقاضای ســرباز نخبگان، امریه های پسادکتری و کسری خدمت 
سربازی همچنین قراردادهای استادان با صنایع دفاعی را پیگیری وتسهیل می کند 

که وقت و انرژی دانشجویان هدر نرود.

حســین امیرعبداللهیان وزیر خارجه گفت: مرگ مهســا همه را متاثر کرد، 
رئیس جمهور در همان ابتدای حادثه با پدر او صحبت کرد و پدر مهســا اعلام 
کرد که غده هیپوفیز وی را چند ســال پیش برداشــتند، پرونده های ایشان آمد و 
دکتری که او را عمل کرده بود، آن را اعلام کرد.۱۵ دقیقه پس از ورود مهسا امینی 
به بیمارســتان کسری، دو عنصر امنیتی در بیمارستان مستقر شدند و هدایت از 

همان لحظه شروع شد.

سردار جلالی رئیس سازمان پدافند غیر عامل گفت: رفع فیلتر باید در شورای 
امنیت کشور جمع بندی شود. یکی از شروط این است که این دو پلتفرم باید در 
داخل ایران نماینده داشته باشند و مقررات و قوانین کشور را انجام دهند و تشخیص 
اولیه شورای امنیت کشور بر این است که این دو پلتفرم مُخل امنیت مردم هستند.

محمدرضا پوابراهیمی رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
گفت: اروپایی ها گستاخانه وارد عرصه میدانی جمهوری اسلامی شدند و ملت 
ایران نیز قطعا جواب آنها را خواهند داد و بدانند که دولت و مجلس جواب این 
دخالت ها را خواهند داد و این جریان اغتشاشات جمع خواهد شد ضمن آنکه باید 
به این نکته نیز اذعان داشت که همه این مشکلات بر دوش جریان خارجی نیست.

پیمان پاک رئیس سازمان توسعه تجارت ایران با اشاره به برنامه برای حضور 
در بازارهای بکر و نوظهور مانند آفریقا، اوراســیا و جنوب شــرق آسیا، افزود: از 
ابتدای سال تا امروز ۴۰ هیات تجاری از آفریقا به ایران آمدند و هفته آینده نیز ۳۱ 
مدیر خرید از شرکت های بزرگ روسیه و بلاروس به تهران می آیند تا توافقات 
مهمی انجام شود. برای ارتباط میان تجار و معرفی محصولات خود، پلتفرم های 
B۲B و B۲C تعریف شد. معاون وزیر صمت با اشاره به اقداماتی که در حوزه 
رفع موانع پولی و بانکی و لجســتیکی انجام شــده، یادآور شد: با توافقنامه های 
تجاری مانند اوراسیا که مغفول مانده بود و در دولت سیزدهم پیگیری و به نتیجه 
رسیده است، می توان بازارهای جدید را با قابلیت رقابت برای کالای ایرانی ایجاد 
کرد. توافقات تجاری با اندونزی، پاکستان، ترکیه و سایر کشورهای دیگر نیز در 

حال انجام و احیاء است.

حاکمیــت ایــران در جنبــش دانشــجویی ۷۸، در جنبش ســبز ۸۸، در جنبش 
مالباختــگان ۹۶، در جنبــش بنزیــن ۹۸ و در جنبش اعتراضی مهســا امینی در 
۱۴۰۱ درس نگرفت. متاســفانه به نظر می رسد که برخی  در حاکمیت قصد دارند 
شــرایط جامعه را "انقلابی" کنند. برخی در حاکمیت ما مخالف اصلاحات هستند.
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